
Z Á P I S 

 9. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 7. února 2023 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Marek Nývlt, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Host: Miroslav Drs – Městská policie Soběslav 

Jednání 9. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Zpráva o činnosti Městské policie Soběslav za rok 2022 

2. Směrnice města č. 1/2023 o zadávání veřejných zakázek 

3. Střednědobé výhledy rozpočtu na rok 2024 a 2025 příspěvkových organizací 

4. Pozemky, smlouvy 

a) KT/6/2023 – Ing. Rybář, Soběslav – smlouva o dílo (zpracování Plánu rozvoje města 

2024-2027) 

5. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 8. jednání RM ze dne 24. ledna 2023 

žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Valeš a Marek 

Nývlt.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

Před zahájením vlastního jednání poděkovala Rada města panu Vladimíru Faladovi, který 

ukončil k 31. 1. 2023 své působení ve funkci jednatel Správy města Soběslavi, s. r. o.,  za jeho 

dlouholeté velmi dobré řízení této společnosti. 

1.  Zpráva o činnosti Městské policie Soběslav za rok 2022 

Předložil: Miroslav Drs – Městská policie Soběslav, který byl přítomen na jednání RM 

Příloha: Zpráva o činnosti MP Soběslav za rok 2022 

Rada města projednala výše uvedenou zprávu. Během diskuse p. M. Drs informoval o 

činnosti MP v roce 2022 – problémy spojené s parkováním na území města, drogovou situací 

a užíváním alkoholu a souvisejícím narušováním veřejného pořádku především v prostoru 

náměstí Republiky. Odpověděl na jednotlivé dotazy členů RM.  

Dále se RM zabývala otázkou personálního obsazení MP a rezignací p. M. Drse na funkci 

vrchního strážníka MP. 

Tajemník MěÚ zveřejní inzerát ohledně uvolnění této pozice. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 9/029/2023. 

2.  Směrnice města č. 1/2023 o zadávání veřejných zakázek 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/5/2023 

V souvislosti s nárůstem cen stavebních prací a dodávek služeb předložen návrh nové 

Směrnice města Soběslavi č. 1/2023 o zadávání veřejných zakázek, která nahrazuje směrnici 

z roku 2018. 
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Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 9/035/2023. 

3.  Střednědobé výhledy rozpočtu na rok 2024 a 2025 příspěvkových organizací 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/2/2023 

Předloženy návrhy střednědobých výhledů rozpočtů příspěvkových organizací zřízených 

městem Soběslav na roky 2024 a 2025, a to v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb.,  

o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů a zákonem č. 23/2017 Sb., o pravidlech 

rozpočtové odpovědnosti. Střednědobé výhledy jednotlivých organizací budou zveřejněny na 

webových stránkách města. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 9/030/2023. 

4.  Pozemky, smlouvy 

Ing. Rybář, Soběslav – smlouva o dílo (zpracování Plánu rozvoje města 2024-2027) 

Předložil: Ing. Bohumír Ctibor – vedoucí KT MěÚ 

Příloha: KT/6/2023 

Předložena výše uvedená cenová nabídka spolu s návrhem na uzavření smlouvy o dílo. 

Veřejná prezentace plánovaná na listopad 2023 bude z důvodu zajištění dostatečného času pro 

posouzení a možné zapracování případných připomínek před projednáním Plánu rozvoje 

v zastupitelstvu města uskutečněna v říjnu 2023. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 9/031/2023. 

5.  Různé 

Vyúčtování vodného a stočného za rok 2022 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Vyúčtování pachtovného v souvislosti s provozováním VHM za rok 2022 

Předloženo vyúčtování nákladů a výnosů za minulý hospodářský rok z provozování veřejného 

vodovodu a kanalizace zpracované firmou Čevak, a. s. Doplatek pachtovného ve výši  

34.921 Kč bude převeden do rozpočtu města. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 9/032/2023. 

Výběrové řízení na zakázku „Skatepark Soběslav“ – hodnocení nabídek 

Předložila: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: Hodnotící tabulka 

Předložena informace o průběhu výběrového řízení. Komise doporučila jako vítěze firmu  

JF Construction, s. r. o., Olomouc. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 9/033/2023. 

Výběrové řízení na zakázku „Pumptrack Soběslav“ – hodnocení nabídek 

Předložila: Jana Kupková, DiS. – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: Hodnotící tabulka 

Předložena informace o průběhu výběrového řízení. Komise doporučila jako vítěze firmu 

Dirty Parks, s. r. o., Jičín. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 9/034/2023. 
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Výběrové řízení na dodavatele zakázky malého rozsahu „ČSK Hvížďalka (Soběslav) – 

obnova šnekového čerpadla č. 2“ – jmenování komise 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Předložen návrh složení hodnotící komise. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 9/036/2023. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Petr Valeš 

 V souvislosti se zaslanou studii úpravy restaurace Národ v kulturním domě doplnil 

informaci o zpracování rozpočtu úprav obsažených ve studii. Starosta města – tento 

bod bude zařazen na příští jednání RM. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


